

0315桃園個案公共場所足跡

案21440

日期	時間	地點
3/3	16:42	7-11龍功門市 龍潭區成功路186-1號

- 曾出入相關場所者，請於足跡重疊次日起14天，進行自我健康監測。
- 自我健康監測期間如有發燒、上呼吸道、腹瀉、嗅味覺異常等疑似症狀，請撥打**1922或0800-033355專線通報**，並佩戴醫用口罩儘速就醫，就醫時請主動告知接觸史、旅遊史、職業暴露及身邊是否有其他人有類似症狀，請勿搭乘大眾交通運輸工具。
- 相關疑問請撥打1922

製圖日期：2022.03.15



3/15 Taoyuan Case Footprints of Public Places (Case 21440)

英文

Date	Time	Place
3/3	16:42	7-11 Longgong Store No. 186-1, Chenggong Road, Longtan District

- For those who have been in and out of relevant places, please conduct self-health monitoring **14 days** from the day after the overlapped footprints.
- If you have fever, upper respiratory tract, diarrhea, abnormal smell and taste during the self-monitoring period, please call **1922** or **0800-033355** to report, wear a medical mask and take medical treatment as soon as possible. Please actively inform your contact history, travel history, occupational exposure, and whether anyone around you has similar symptoms when you go to the doctor. Please do not take public transportation.
- For related questions, please call 1922.



桃園市政府新住民聯合服務中心

新住民文化會館